



The **Beijing Machinery Automation Service Co., Ltd.** Is a new company recently opened but our staff is experienced and specialized on the job with more than 20 years experience in important European companies.

我公司北京美芯纳瑞服务有限公司已经正式成立，虽然她是一个新的公司，但是我公司的员工都曾工作于欧洲大型机床公司，拥有超过二十年丰富的专业经验。

**We are experienced on: 我们的服务领域:**

Grinding machines, milling machines, Turn machines and all automatic machineries that involve the use of PLC and NC system

磨床，铣床，车床和所有由 NC 和 PLC 控制的自动化机械

**On the machines listed above we can provide 对于上述列举的设备我们还可以提供:**

**Maintenance and technical updating modifications of the main machines tools:**

**机床母机的 维护和技术更新改造:**

Our staff department is specialized with the complete retrofitting of the main machines tools, making particular and personalized adjustments and modifications.

我们的服务部门可以为您专业的提供机床母机的整体改造，提供精确的、人性化的调试和改进工作。

**Technical assistance 技术支持:**

Our constant commitment is to satisfy as soon as possible the technical assistance requests of our customers, aware of the importance of having a motionless machine..

我们承诺将为客户的技术援助请求提供高效、快速的响应。将客户由于机床停机而造成 的损失减少到最小。

**We are able to supply a complete service for: 我们可提供的全套技术服务还包括:**

- Study and design 工件的研习与加工设计
- Electrical cabinet production 配电箱的制作，包括电气选型及图纸绘制
- Machine onboard electrical/mechanical plant 电气设备的连线和机械设备的改装
- PLC software PLC 软件的安装及维护
- NC software NC 软件的安装及维护
- Service 维修服务
- Maintenance 设备的保养及维护
- Machines displacement 机床移机
- Reconditioning ,Retrofit ,Rebuild Machines 重新调整，翻新，及重建服务

**We can also provide : 我们还可以提供:**

Electrical spare parts (original) – Mechanical spare parts (original) –

Expensive components fixing

电气备件（原装）- 机械备件（原装）- 昂贵关键件修理 服务

**General Manager**

**Piombo Roberto**